

We are glad to inform you the following branches will remain open during Eid Al-Adha Holiday starting from Sunday 25th of June until Saturday 1st of July from 10 am to 2 pm for Riyadh - Jeddah - Dammam - Al-Ahsa branches.

And from 9:30 am until 4:30 pm for the Makkah and Madinah branches:

Area	City	Branch	
Central	Riyadh	Al Nakheel Branch	
Eastern	Dammam	Al Rayyan Branch	
	Al Ahsa	Al Hafoof Branch	
Western	Jeddah	Tahlia Super Branch	
	Makkah	Makkah Al Mukarama Branch	
	Medina	Rawabi Madina Branch	

Note:

First day of Eid and Weekends are considered as holidays for Branches that will be operating during Eid except for Makkah and Madinah branches. Cut-off time of SARIE payments will be on Thursday 22/06/2023 at 4:00pm and the system will close at 4:15pm, during the following days (Sunday & Monday 25-26/06/2023) Sarie will be working from 9:00am till 4:00pm and the system will close at 4:15pm, Sarie will resume working on Sunday 02/07/2023. You can also conduct your banking transaction via digital channels (SAB Online, SAB Mobile or self-service).

Makkah and Madinah Branches working hours during weekends (From 1:30pm to 4:30pm)

يسعدنا إعلامكم بـأن الفروع التالية ستســتكمل اعمالها خــلال إجازة عيد الأضحــى وذلــك ابتداء من يــوم الأحد 25 يونيو حتى يوم الســبت 1 يوليو من الســاعه 10 طباحا وحتى الســاعه 2 ظهرا وذلك لفرع الرياض - جدة - الدمام - الأحساء.

ومن الســاعه 9:30 صباحا حتى الســاعه 4:30 مســاء لفــرع مكة المكرمة والمدينة المنورة:

الفرع	المدينة	المنطقة
فرع النخيل	الرياض	الوسطى
فرع الريان	الدمام	الشرقية
فرع الهفوف	الاحساء	
فرع التحلية	جِدة	
فرع مكة المكرمة	مكة	الغربية
فرع الروابي	المحينة المنورة	

ملاحظة:

يعتبر اليوم الأول من العيد وعطلات نهاية الأسـبوع بمثابة عطلة للفروع التي سـيتم تشـغيلها خلال العيد ماعدا فروع مكة والمدينة. وينتهي عمل نظام "ســريع" بنهاية عمل يوم الخميس 2023/06/22 الســاعة 4:00 عصراً، ويقفل النظام الســاعة 4:15 عصراً، وخلال الأيام التالية (الأحد والإثنين الموافق 25 و 26 يونيو 2023) من الســاعة 9:00 صباحاً إلى 4:00 عصراً، ويقفل النظام الســاعة 4:15 عصراً، ويعود للعمل يوم الأحد 2023/07/02. كما يمكنكم إجراء معاملاتكم المصرفية كالمعتاد عن طريق القنوات الرقمية المتوفرة على مدار الساعة (الأول أونلاين أو الأول موبايل أو الخدمات الخاتية).

ســاعات عمل فروع مكة والمدينة خلال عطلة نهاية الأســبوع (من الســاعة 1:30 ظهرا إلى 4:30 مساءا).











